
Han a Groiny i Miasla Kome1owy 
42-350 KOZIEGlOWY 

ul. PI. Moniuszki 14 
w()i. sIQsi,il' 

Nr OR-BR.0002.1.20 14 

PROTOKOL Nr XXXVIII/2013 

z trzydziestej 6smej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 30 stycznia 2014 r. w godzinach 15,00 -17,10 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 2491XXXVIII/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny Duda na dzialania 

Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy. 

2. Uchwala Nr 250IXXXVIIlI2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grazyny Samockiej 
z dnia 16 grudnia 2013 r. na dzialania Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy. 

3. Uchwala Nr 251IXXXVIlIl2014 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Lgocie 

G6rnej. 

4. Uchwala Nr 2521XXXVIII/2014 w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Lgocie G6rnej. 

5. Uchwala Nr 253IXXXVIIII2014 w sprawie przedluzenia czasu obowi<\Zywania 
dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wod\! i zbiorowego odprowadzania 

sciek6w. 

6. Uchwala Nr 2541XXXVIIl/2014 w sprawie nabycia nieruchomosci. 

7. Uchwala Nr 255/XXXVIII/2014 uchwalenia "Projektu zalozen do planu zaopatrzenia 
w cieplo, energi« elektryczn<t i paliwa gazowe dla terenu Gminy i Miasta Kozieglowy". 

8. Uchwala Nr 2561XXXVIII/2014 w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego 
w zakresie przyznawania pomocy w formie dozywiania. 

9. Uchwala Nr 2571XXXVIIl/2014 w sprawie zwolnienia obowi<\Zku zwrotu wydatk6w 

poniesionych na swiadczenia pomocy spolecznej polegaj<tce na udzieleniu pomocy w formie 
posilku w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie 

dozywiania "Pomoc panstwa w zakresie dozywiania " na lata 2014-2020. 

Uchwaly stanowi<t zal<tczniki nr 1-9 do protokolu. 
Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna 
Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 
Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Kozieglowy Pan Jacek Sl«czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan Mariusz Morawiec 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof B<tk 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

pelni<tca obowi<\Zki Dyrektora GMOPS Pani Ewa Kozlowska 
pelni<tca obowi'l.zki Dyrektora M-GOPK Pani Sylwia Muc 
Radca prawny Urz«du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz<tcy Samorz'l.du Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 
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Porzadek obrad sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyjl(cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
4. Podjl(cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny Duda na dzialania Burmistrza 

Gminy i Miasta Kozieglowy. 
5. Podjl(cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grazyny Samockiej z dnia 16 grudnia 

2013 r. na dzialania Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy. 
6. Podjl(cie uchwaly w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Lgocie G6rnej. 
7. Podjl(cie uchwaly w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Lgocie Gornej. 
8. Podjl(cie uchwaly w sprawie przedluzenia czasu obowi[)Zywania dotychczasowych taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodl( i zbiorowego odprowadzania sciekow. 

9. Podjl(cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci. 
10. Podjl(cie uchwaly w sprawie uchwalenia "Projektu zalozen do planu zaopatrzenia 

w cieplo, energil( elektryczn!l i paliwa gazowe dla terenu Gminy i Miasta Kozieglowy". 
II. Podjl(cie uchwaly w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego w zakresie 

przyznawania pomocy w formie dozywiania. 

12. Podjl(cie uchwaly w sprawie zwolnienia obowi!lzku zwrotu wydatkow poniesionych na 
swiadczenia pomocy spolecznej polegaj!lce na udzieleniu pomocy w formie posilku 
w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dozywiania 
"Pomoc panstwa w zakresie dozywiania" na lata 2014-2020. 

13 . Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mil(dzysesyjnym. 
14.Informacja Przewodnicz!lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mil(dzysesyjnym. 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 
17. Zakonczenie obrad 38 Sesji. 

Porz!ldek obrad sesji oraz zaproszenia i zawiadomienia stanowi!l zal!lcznik nr 10 do protokolu. 

Przebieg obmd: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz!lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia sesji, 
powitala przybylych na sesjl( radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 
Przewodnicz!lca Rady stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi!l zal!lczniki nr 11,12. 

Nim przyst!lPiono do realizacji porz!ldku obrad Przewodnicz!lca Rady poinformowala, ze na 
dzisiejsz!l sesj.,: przybyla Pani Renata Pow!lzka - Zastl(pca Naczelnika Urzl(du Skarbowego 
w Myszkowie, by przedstawic prezentacjl( dotycz!lC!l nowego etapu zwi[)Zanego z przyszlosci!l 
informatyczn!l w podatkach. 
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Pani Renata Pow'!zka poinformowala, ze Ministerstwo Finans6w przygotowalo prezentacj« 
skierowan,! dla szerokiej rzeszy podatnik6w, a jest to " Realizacja programu e-podatki , a zmiany 
w administracji podatkowej". Program e-Podatki jest zbiorem dzialan zmierzaj,!cych do 
przeprowadzenia transformacji polskiej administracji podatkowej. S,! to dzialania organizacyjne, 
legislacyjne i informatyczne maj,!ce na celu wyposaZenie administracji podatkowej w nowoczesne 
narz«dzia zarz,!dzania informacj,!. W ramach Programu realizowane s,! przez Ministerstwo 
Finans6w trzy projekty: e-Deklaracje , e-Rejestracja i e-Podatki. 
Projekt e-Deklaracje umozliwia mi~dzy innymi skladanie wybranych deklaracji podatkowych 
w wersji elektronicznej bez kwalifikowanego podpisu elektronicznego, w tym rocznych deklaracji 
podatkowych dla os6b fizycznych. Kolejne zrniany wprowadzane przez projekt b~d,! polegaly 
mi«dzy innymi na uproszczeniu formularzy podatkowych i zmniejszeniu ich liczby. Administracja 
podatkowa b~dzie tez wst~pnie wypelniac roczne PIT-y dla niekt6rych grup podatnik6w. 
W wyniku realizacji projektu e-Podatki powstanie tzw. konto podatnika, na kt6rym gromadzone 
b«d,! dane podatkowe, finansowe i operacyjne poszczeg61nych podmiot6w. Dane te b~d,! 

udost~pniane na intemetowym portalu podatkowym, za posrednictwem kt6rego b~dzie mozna 
r6wniez skorzystac ze wst~pnie wypelnionych przez urz'!d skarbowy deklaracji podatkowych. 
Deklaracje te b~d,! zawieraly dane uprzednio przekazane administracji przez pracodawc6w, 
zleceniodawc6w, ZUS i innych platnik6w. Poprzez konto podatnika, kaZdy zainteresowany uzyska 
tille elektroniczny dost«p do swoich indywidualnych danych podatkowych. 
W wyniku realizacji projektu e-Rejestracja powstaje Centralny Rejestr Podmiot6w - Krajowej 
Ewidencji Podatnik6w . Dzi~ki temu administracja podatkowa posiadala b~dzie jedn'l, sp6jn,! baz« 
podatnik6w i platnik6w, a zainteresowani szybciej otrzymaj,! wiarygodne dane z po!'!czonego 
rejestru. 
Kolejna zmiana dotyczy os6b fizycznych, kt6re nie prowadz,! dzialalnosci gospodarczej ani nie S,! 
zarejestrowanymi podatnikami VAT. Osoby te zostaly zwolnione z obowi,!zku skladania zg!oszen 
identyfikacyjnych (aktualizacyjnych) do administracji podatkowej, poniewaz dane te administracja 
otrzymuje obecnie bezposrednio z rejestru PESEL. Od 1 stycznia 2012 roku osoby te 
w kontaktach z administraej,! podatkow,! identyfikowane S,! jedynie za po moe,! numeru PESEL , 
a nie NIP. Pani Ewa Pow'!zka zach~cala do sk!adania deklaracji w formie elektronicznej. Ze swej 
strony deklaruje szybszy zwrot podatku dla deklaracji z!ozonych w formie elektronicznej. 
Poinformowala, ze w miesi,!cu marcu br. pracownicy Urz«du Skarbowego b«d,! pe!nili dyzury 
w Urz~dzie GiM Kozieglowy, by pomagac mieszkaitcom w przesylaniu deklaracji PIT drog,! 
elektroniczn,!. 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka poinformowa!, ze termin dyzur6w b~dzie podany na stronie 
internetowej Urz~du GiM oraz w lokalnej prasie. 
Przewodnicz,!ca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk podzi~kowa!a za przedstawienie prezentacji . 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk poinformowala, ze protok6! 
z poprzedniej Sesji wywieszony by! na tablicy og!oszen przy Biurze Rady, kaZdy mia! mozliwosc 
zapoznania si~ z nim. Zapyta!a czy radni b~d,! zg!aszali uwagi do protoko!u. 
Radni nie zg!aszali uwag do protoko!u z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 23.12.2013 r. 
Protok6! z poprzedniej Sesji przyj~ty zosta! jednoglosnie. 
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Ad. pkt3 

Rada GiM Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjc< Uchwal i Wniosk6w w skladzie: 
I. Miroslaw Flak 

2. Marian Szmukier 
3. Damian Cesarz 

Ad.pkt4 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny 
Duda na dzialania Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy (zalqcznik nr 13 do protokolu). 

Przewodnicz'lca Rady poinformowala, ze skarz'lcej przysluguje prawo zabrania glosu 
w sprawie skargi. Zapytala czy Pani Anna Duda lub jej pelnomocnik Pani GraZyna Samocka 
s'lobecne na sesji. Pomimo pisemnego powiadomienia pelnomocnika Pani Anny Duda 0 terminie 
sesji zainteresowana na sesjc< nie przybyla. 
Pan Damian Cesarz przedstawil uzasadnienie do projektu uchwaly. 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 249/XXXVIII/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny Duda na dzialania 

Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjc<ta przy I wstrzymuj'lcym sic< glosie. 

Ad. pkt 5 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani 
Grazyny Samockiej na dzialania Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy ( zal'lcznik nr 14 do 
protokolu). PrzewodnicZ<tca Rady poinformowala, ze skarz'lcej przysluguje prawo zabrania glosu 
w sprawie skargi. Pomimo pisemnego powiadomienia 0 terminie sesji zainteresowana na sesjc< nie 
przybyla. 
Pan Marian Szmukier odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly. 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 250/XXXVIII/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grazyny Samockiej na 

dzialania Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjc<ta przy 1 wstrzymuj'lcym sic< 
glosie. 

Ad. pkt6 

Pan Miroslaw Flak przedstawil projekt uchwaly w sprawie nadania imienia Szkole 
Podstawowej w Lgocie G6rnej ( zal'lcznik nr 15 do protokolu). 

Zastc<pca Dyrektora ZS w Lgocie G6rnej Pani Anna Polak przedstawila kr6tkie 
uzasadnienie wyboru Agaty Mr6z-0lszewskiej na patrona Szkoly Podstawowej i Gimnazjum. 

Podejmuj'lc sic< zadania wyboru patrona szkoly wewn'ltrzszkolna komisja ustalila kryteria doboru 
kandydata. Wraz z podjc<ciem zamiaru nadania imienia szkole pojawilo sic< wielu kandydat6w 
zgloszonych przez uczni6w, rodzic6w i pracownik6w szkoly. Pojawily sic< nazwiska z historii 
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dalekiej i bliskiej: ludzi nauki, pisarzy, artystow , sportowcow i swi~tych, wszystkie godne mlana 
patrona. Ni\iwi~ksz" popularnosci" cieszyly sice postacie: Mikolaj Kopemik, Janusz Korczak 
i wlasnie Agata Mroz-Olszewska. W wyniku glosowania przeprowadzonego wsrod uczniow 
rodzicow i pracownikow szkoly zdecydowan" wicekszosci" glosow zostala wybrana sportsmenka 
Agata Mroz-Olszewska . Z nadaniem imienia szkole wi!\Z" si~ pewne czynnosci, nalezy 
zaplanowac w kalendarzu obchody dnia patrona, a przy tej postaci jest szeroki wachlarz 
mozliwosci . W rocznic~ smierci tj. 1 czerwca mozna zorganizowac zajcecia sportowe lub 
wycieczk~ na obiekt sportowy, zorganizowac akcje charytatywne. Dzialalnosc sportowa jest 
bardzo waznym elementem w szkole , dziala uczniowski klub sportowy, b~dzie motywacja, 
by promo wac pilkce siatkow". 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 251IXXXVIIII2014 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Lgocie 
Gornej zostala przyjceta jednoglosnie. 

Ad. pkt 7 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie nadania imienia Gimnazjum 
w Lgocie Gomej ( zal"cznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 252/XXXVIIII2014 w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Lgocie Gornej zostala 
pod jceta jednoglosnie. 

Ad. pkt8 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie przedluzenia czasu 
obowi"zywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wod~ i zbiorowego 
odprowadzania sciekow ( zal"cznik nr 17 do protokolu). 
Przewodnicz"ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przypornniala , ze Rada GiM nie podwyzszala 
stawek podatkow, postanowiono rowniez, ze cena za wodce i odbior sciekow pozostanie 
na dotychczasowym poziomie. 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 253/XXXVIII/2013 w sprawie przedluZenia czasu obowi"zywania dotychczasowych 
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodce i zbiorowego odprowadzania sciekow zostala podjceta 
jednoglosnie. 

Ad. pkt 9 

Pan Miroslaw Flak przedstawil projekt uchwaly w sprawle nabycia nieruchomosci 
( zal"cznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie zg!aszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 254/XXXVII1I2014 w sprawie nabycia nieruchomosci zostala podj((tajednoglosnie. 
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Ad. pkt 10 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie uchwalenia "Projektu zalozen 
do planu zaopatrzenia w cieplo, energi,< elektryczn'l i paliwa gazowe dla terenu Gminy i Miasta 
Kozieglowy" ( zal'lcznik nr 19 do protokolu). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 255/XXXVIIII2014 w sprawie uchwalenia "Projektu zalozeil do planu zaopatrzenia 
w cieplo, energi,< elektryczn'l i paliwa gazowe dla terenu Gminy i Miasta Kozieglowy" zostala 
podj,<ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 11 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie podwyzszenia kryterium 
dochodowego w zakresie przyznawania pomocy w formie dozywiania ( zal'lcznik nr 20 do 
protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 256/XXXVIIII2014 w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego w zakresie 
przyznawania pomocy w formie dozywiania zostala podj,<ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 12 

Pan Miroslaw Flak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zwolnienia obowi'lzku zwrotu 
wydatk6w poniesionych na swiadczenia pomocy spolecznej polegaj'lce na udzieleniu pomocy w 
formie posilku w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie 
dozywiania "Pomoc panstwa w zakresie dozywiania "na lata 2014-2020 ( zal'lcznik nr 21 do 
protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2571XXXVIII/2014 w sprawie zwolnienia obowi'lzku zwrotu wydatk6w 
poniesionych na swiadczenia pomocy spolecznej polegaj'lce na udzieleniu pomocy w formie 
posilku w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dozywiania 
"Pomoc panstwa w zakresie dozywiania "na lata 2014-2020 zostala podj,<tajednoglosnie. 

Ad. pkt 13 

Burmistrz GiM Pan Jacek Sl,<czka na wst,<pie podzi,<kowal Radzie GiM za podj«cie uchwal 
w dniu dzisiejszym, bardzo waznych dla wsp6lnoty samorz'ldowej - szczeg6lnie uchwaly 
w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego, by wi,<cej rodzin skorzystalo z pomocy 
w zakresie dozywiania . W dniu dzisiejszym podj,<te zostaly uchwaly w sprawie nadania imienia 
szkolom. Cieszy si,<, ze kolejne szkoly podj«ly wyzwanie w kierunku poszukiwania patrona. 
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Uchwala 0 nabyciu nieruchomosci pozwoli na kupno dzialki , na ktorej zostanie zlokalizowana 
studnia startowa oraz odcinek kanalizacj i sanitarnej , by inwestycje gminne nie byly zlokalizowane 
na dzialkach osob prywatnych. 
Uchwaly skargowe podj"te w dniu dzisiejszym dotycz~ drogi znajduj~cej si" w wykazie drog 
lokalnych podj"tym przez Wojewodzk~ Rad" Narodow~ .Uchwala WRN potwierdza wladanie 
przez Gmin" nieruchomosci~ zaj"t~ pod drog". Zgodnie z przepisami nieruchomosci pozostaj~ce 
w dniu 31.12.1998 r. we wladaniu Skarbu PaIlstwa lubjednostek samor~du terytorialnego, nie 
stanowi~ce ich wlasnosci i zaj"te pod drogi staly si" ich wlasnosci'l z mocy prawa z dniem 
01.01.1999 r. Bardzo wazn~kwesti~jest regulacja stanu drog, b"d'lPodj"te starania, by kolejne 
modernizacje mialy bardzo dobr~ dokumentacj" projektow'l . W Pustkowiu Lgockim np. 
szerokos6 dzialki gminnej wynosi 2,70 m. ,a minimalna szerokos6 dzialki niezb"dnej na budow" 
drogi z podstawow~ infrastruktur'l powinna mie6 8 m. Gmina jest w stanie realizowa6 inwestycje 
po istniej~cym sladzie . Do tej pory wykonano wiele inwestycj i dzi"ki zgodzie wlascicieli gruntu. 
Nast"pnie Burmistrz przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie mi"dzysesyjnym, 
obejmuj~ce: 

- w dniujutrzejszym b"dzie zakonczone i podpisanie sprawozdanie statystyczne za 2013 rok; 
- przygotowane zostaly i podpisane pierwsze umowy dotycz'lce dzialalnosci w 2014 roku; 
- przygotowano ponad 4 tys. informacji dla mieszkaI'lcow dotycz~cych opbt za odbior odpadow na 
2014 rok. Na biez'lcO analizowane s~ wszystkie zlozone dekJaracje, w okresie wiosennym b"d'l 
przeprowadzone kontrole; 
- na ukonczeniu s~ decyzje podatkowe na 2014 rok; 
- na biez'lcO stan drog w okresie zimy jest utrzymywany w przejezdnosci; 
- podpisane zostaly umowy zjednostkami OSP na utrzymanie gotowosci bojowej; 
- ogloszono konkurs zwillZany z dzialalnosci~ pozytku publicznego . 

Ad. pkt 14 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj" 
o podejmowanych dzialaniach w okresie mi"dzysesyjnym . W okresie mi"dzysesyjnym - od sesJI 
Rady w dniu 23 grudnia 2013 roku podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'ldku obrad biez'lcej sesji, 
- zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady na dzien 28 stycznia br. 

udzial we wspolnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Rozwoju Spolecznego w dniu 
22 stycznia, br. 
praca nad materialami sesyjnymi, 

Do Rady GiM wplyn"ly pI sma: 

1) pismo radnego Pana Jana Figarskiego dotycz~ce prawidlowosci usytuowania bazy 
transportowej w Gniazdowie 

2) pismo mieszkaI'lca Siedlca Duzego dotycz~ce gospodarki odpadami w Siedlcu Duzym 
3) pismo Komendanta Powiatowego Po1icji 0 dals~ pomoc finansow~ z przeznaczeniem na 

dokonczenie w calosci remontu Komisariatu Policji w Kozieglowach. 
4) sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na poszczegolnych stopniach 

awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmin" i Miasto Kozieglowy 
w 2013 roku. 
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Przewodnicz'tca Rady poprosila Pani't Dyrektor ZEAOS 0 przyblizenie kwestii zwi'tzanej ze 
sprawozdaniem z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli . 

Pani Katarzyna Zychowicz poinformowala, ze zgodnie z art.30 a ust.5 Karty Nauczyciela organ 
prowadzltcy szkol, b,d'tcy jednostk't samorZltdu terytorialnego przedklada sprawozdanie organowi 
stanowiltcemu tej jednostki samorzltdu terytorialnego z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli 
na poszczeg61nych stopniach awansu zawodowego. W Karcie Nauczyciela wskazane sit pensje brutto, 
kt6re nauczyciele na poszczeg61nych stopniach awansu zawodowego musZlt osi~ltc. Jezeli 
nauczyciel nie osi~a podanych srednich, w6wczas nalezy do 31.01. roku kolejnego wyr6wnac 
wynagrodzenie. , w br. wyplacono najwi,ksza kwot". Dla nauczycieli mianowanych r6znica wynosi 
kwot, 44.238,17 zl, dla nauczycieli dyplomowanych 66.853,10 zl. Do dnia wczorajszego jednorazowe 
dodatki uzupelniajltce dla nauczycieli zostaly wyplacone. 

Wydatki poniesione w roku ubiegly m na wynagrodzenia w poszczeg61nych stopniach awansu 
zawodowego wynosz't: 

- nauczyciel stazysta 79.467,55 zl 

- nauczyciel kontraktowy 699.694,17 zl 

- nauczyciel mianowany 975.575,63 zl 

- nauczyciel dyplomowany 5.621.167,78 zl 

- dodatki uzupe/niaj'tce dla nauczycieli mianowanych 44.238,17 zl 

- dodatki uzupelniaj'tce dla nauczycieli dyplomowanych 66.853,10 zl. 

Razemjest to kwota 7.486.996,40 zl. 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze prawie 7,5 min zl przeznaczane 
jest na pensje i pochodne dla nauczycieli i dop6ki Rzltd nie rozwi1jZe problem6w zwi'tzanych 
z funkcjonowaniem oswiaty ,Gmina coraz wi,cej srodk6w b,dzie doplacala do oswiaty. 

Ad. pkt 15 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 
Radny Pan Leonard Jagoda apelowal do Burmistrza GiM 0 powsci~liwosc w wynajmowaniu 
budynk6w komunalnych na cele marketingowe , CZl(sto niezgodne z prawem. Mieszkancy 
otrzymujlt zaproszenie z informacjlj, ze odbl(dzie sil( spotkanie na temat zdrowia i katdy 
uczestnik spotkania moze otrzymac 2 tys. zl w postaci urz'tdzenia - bio stymulatora. Oficjalny 

koszt urz'tdzenia podawany jest na kwotl( 6000 zl. Sprzedawcy oferuj't go klientom w cenie 
4000z1 i nazywaj't to "dofinansowaniem". Sytuacja ta dotyczy szczeg61nie os6b starszych, kt6re 
przystl(puj't do zakupu w zasadzie bezuzytecznego urz'tdzenia, za kt6re musz't wplacac 4.000zl. 
Tego typu uslugi sil( rozwijaj't , a poszkodowani s'tnajbiedniejsi, kt6rzy skorzystaj'tz oferty. 
Przewodnicz'tca Rady zwr6cila sil( do pelni'tcej obowi'tzki Dyrektora MGOK , by me 
wynajmowano pomieszczen na tego typu dzialalnosc. 
Pan Roman Was proponowal, by r6wniez sale szkolne wykluczyc z tego rodzaju procederu. 

Ad. pkt 16 

Wolnych wniosk6w nie bylo. 
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Ad. pk! 17 

Wobec wyczerpania porz<tdku obrad, PrzewodnicZ<tca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk 
zamkn«!a obrady trzydziestej osmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieg!owy, dzi«kuj<tc radnym 
oraz zaproszonym go sci om za przybycie i udzia! w sesji. 
Na tym obrady trzydziestej osmej Sesji zakonczono. 

PRZEWO N CZA,.CA RADY 
Gminy i M ta ozieglowy 


